
Zápis z jednání  

Výboru sociálního a zdravotního ÚMČ Praha – Vinoř 

dne 5.11.2019 

 

Zahájení: 18.00 hod. 

 

Přítomni: Jan Červenka (předseda - JČ), Ivana Zikmundová (IZ), Markéta Marešová 

(MM), Jiřina Dlabačová (JD).  

 

Omluveni: Lenka Janoušková (nemoc) 

 

Na jednání byly projednány tyto otázky: 

 

1) JČ podal informaci o jednání Rady MČ, řešení aktuálních otázek souvisejících 

s tématem sociálních a zdravotních služeb, zejména zajištění náhrady za stravování 

seniorů v ZŠ – umístění automatu na hotová jídla na terase zdravotního střediska, 

Mladoboleslavská čp. 514.      

2) Výbor projednal aktuální situaci ohledně uzavření koncem srpna 2019 otevřeného 

Rejdiště pro předškolní děti na pozemku areálu Mariapoli. JČ informoval, že uzavření 

je způsobeno aktuálním zdravotním stavem obsluhujícího pracovníka s tím, že věc 

bude ÚMČ urychleně řešena tak, aby Rejdiště bylo v co nejkratší době opět otvíráno 

k užívání.      

3) Výbor projednal žádost seniorů o poskytnutí příspěvku na Vánoční setkání vinořských 

seniorů (občerstvení + drobný vánoční dárek), které je naplánováno na sobotu 

14.12.2019 a které bude přístupné všem zájemcům z řad seniorů s trvalým pobytem 

v MČ Praha-Vinoř. Výbor doporučil JČ předložit Radě MČ ke schválení poskytnutí 

příspěvku 20.000,- Kč z kapitoly sociální věci a zdravotnictví.  

4) Výbor projednal potřebu nákupu invalidního vozíku do majetku MČ s tím, že by byl 

formou bezplatné či úplatné zápůjčky k dispozici občanům MČ. Výbor doporučil JČ 

předložit Radě MČ ke schválení nákup invalidního vozíku v hodnotě do 5.000,- Kč 

z kapitoly sociální věci a zdravotnictví.  

5) Výbor se opětovně zabýval tématem prevence sociálně-patologických jevů a 

nepořádkem na území MČ. JČ informoval Výbor o nákupu uklízecího vozu do 

majetku MČ rozhodnutím Rady MČ, který by měl od cca poloviny listopadu 2019 

sloužit k úklidu MČ.    

 

Ukončení: 19.20 hod. 

 

 

Zapsal: Jan Červenka, předseda VSZ ÚMČ Praha-Vinoř 

  
 

 


